

**Mødereferat bestyrelsesmøde**  
**Fredag, d. 2021.10.15 - kl. 08:30**

Til stede:	Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark og Susanne Hansen
Mødested:	Klubhuset
Referent:	Susanne Hansen
Punkt:	<b>Emne:</b>
1.	<b>Siden sidst</b>
2.	<b>Koordineringsmøder med udvalgene</b> KU, TA og Agilityudvalget bliver indkaldt til møde med bestyrelsen den 11/11. Emnet er fremtidsplaner og koordinering.
3.	<b>Den nye hjemmeside</b> HH har arbejdet med hjemmesiden vedrørende nogle fejl og rettelser.
4.	<b>Walkie-talkies.</b> Bestyrelsen har drøftet køb af et walkie-talkiesæt til brug i klubregi.
5.	<b>Klubfest 2021</b> Bestyrelsen glæder sig til at afholde årets klubfest den 13. november kl. 18:30 2021 i festlokalet Oasen. Der bliver serveret en lækker 3-retters menu lavet af Mette og Susanne, uddelt årets vandrepokaler, og vi kan afsløre, at det hemmelige indslag er et amerikansk lotteri med mange flotte præmier, bl.a. første præmien: et års gratis medlemskab/træning i Dch Kaløvig til en værdi af kr. 1350, en gratis enetime med udvalgte instruktører og mange andre flotte præmier.
6.	<b>Aspiranternes overbygningsuddannelser.</b> Bestyrelsen har modtaget et spørgsmål fra aspiranterne, om de kunne begynde på overbygninger før afslutning af grunduddannelsen. Bestyrelsen mener som udgangspunkt, at grunduddannelsen skal færdiggøres inden opstart af overbygninger, men at der kan være specielle forhold (såsom tidsforløb), som gør, at man kan starte før tid. Bestyrelsen har også den mening, at det er helt op til uddannelsesudvalget at træffe denne beslutning.
7.	<b>Klubmesterskab og Intro - hvem møder op fra bestyrelsen.</b> HH deltager til Klubmesterskabet. Eva deltager til Introdagen.
8.	<b>Vandrepokalerne.</b> Vandrepokalerne uddeles til klubfesten. HH laver opslag på hjemmeside og på FB mht. indstillinger til årets fighter og kammeratskabspokalen. Vi kontakter AG om indstillinger.
9.	<b>Nøgler/Klubnøgler.</b> Der strammes op på registrering af udlevering/aflevering af nøgler. HH får lavet 5 nye nøgler af en anden farve.
10.	<b>Førstehjælpskassen</b> Førstehjælpskassen er blevet opdateret, og har fået plads under uret.
11.	<b>Evaluerings af is-ugen.</b> Bestyrelsen har været på rundtur til alle holdene, og vi havde selvfølgelig lidt med, nemlig is. Det var dejligt at få hilst på alle, og der var lejlighed til at præsentere os og besvare spørgsmål.
12.	<b>Agility-træner til Grenå.</b>

	<p>Bestyrelsen har fået en henvendelse fra Dch Grenå, om vi kunne udlåne en Agilitytræner. Susanne kontakter Dch Grenå, og svarer, at vi ikke har kapacitet til at udlåne AG trænere. Dch Grenå vil være velkommen til at kontakte os igen til foråret, når vi starter nye hold op.</p>
13.	<p><b>Udlån af træningsarealer.</b>  Udlån af træningsarealer er ok fra bestyrelsen under forudsætning, at der ikke er holdtræning på arealerne og at det er til folk, som er relateret til klubben.  Bestyrelsen skal altid spørges først.</p>
14.	<p><b>Eftersøgningsgruppe.</b>  Susanne opstarter eftersøgningsgruppe op til januar. Der kommer mere info ud til alle medlemmer.</p>
15.	<p><b>Næste møde</b></p>